
Letos byly Velikonoce obzvlášť brzo. Dalo by se čekat, že počasí nebude úplně jarní. 
A skutečně nebylo. Bylo letní !!. 

Velikonoce bohužel už málokdo slaví po křesťansku. V některých programech aspoň 
nesměle zaznělo, že slavíme ukřižování a vzkříšení Krista. Určitě se o tom mluvilo na 
biblických hodinách. Ale jinak i v Horizontu jsou kdysi křesťanské svátky připomínány 
hlavně vajíčky a beránkem.  

  

Barbora s klienty ještě nasela osení do vyzdobených kelímků.  

  

A Lucie domluvila na předvelikonoční týden společné pečení perníčků s dětmi ze ZŠ.  

   

I jinak se ve výrobních aktivitách objevovaly jarní a přírodní motivy. 



  

Na procházkách jsme si užívaly rozkvetlých stromů a keřů. A samozřejmě došlo na 
obligátní focení před nejkrásněji kvetoucí sakurou v okolí – v ulici U Višňovky.  

  

Ale vraťme se ještě před Velikonoce.  

Měsíc pro nás začal návštěvou Rybičky na Půdě při příležitosti MDŽ. Kroužek 
muzihrátky si připravil roztomilé vystoupení, po němž následovalo povídání a občerstvení.  

  

Měli jsme tu tři kulturní akce. Tedy ta první byla spíš vzdělávací než kulturní. Paní 
doktorka Zlata Kohoutová nám nabídla přednášku o dědictví. Některé pravidelné návštěvnice 
našich akcí nepřišly s tím, že toto téma už mají vyřešené. Přišli ale jiní zájemci, kteří sem 
obvykle nechodí a kteří naopak přišli právě kvůli tomuto tématu. Někteří tu byli vůbec 
poprvé. Takže jídelna byla hezky zaplněná. Po přednášce bylo dost dotazů a bylo zřetelné, že 
přednáška splnila očekávání.  



  

 Pak nám tu asi po pěti šesti letech mělo 
zahrát Duo Tón. Ale nakonec dorazil pan 
muzikant sám, neboť kolegyni sklátila nějaká 
choroba. Takže jsme tu měli Mono Tón. Hrál 
písně, které posluchačky vesměs znaly 
z tancovaček a zábav, takže si jednak mohly také 
zazpívat nebo aspoň pobrukovat. A za druhé si 
připomněly doby, kdy protancovávaly nejedny 
střevíčky. 

 

  No, a na konci měsíce přišel náš 
každoroční oblíbený host – Saša Ryvolová. 
Letos nás vzala do Číny a svou přednášku 
nazvala Zběsilá Čína. Novinkou v její 
přednášce bylo, že si pořídili dron a pouštěla 
nám videa natočená z ptačí perspektivy. Už 
dávno víme, že Saša Ryvolová nezklame, a 
tak doufáme, že si ji sem zase za rok budeme 
moci pozvat. 

  

  

   


